

## Referat menighedsrådsmøde torsdag d. 23. jan. 2020 i Graverhuset, Dommerby.

Afbud fra Kristian, Jette P, Bodil og Selina.

1. Vi synger en sang. *s. 548 Stille hjerte, sol går ned*

2. Nyt fra formanden –

a. Struktur, årets gang formandens ønsker

i. Biskoppens visitats.

b. Diverse fra DAP

i. Kort gennemgang af nyeste punkter. *Ikke noget særligt.*

c. Fra fælles postkasse

i. Distriktsforeningen. *Kursus om menighedsrådsvalg i Sallingsund hal onsdag d. 5. febr. 2020 kl. 18.30-21.30. Hanne og Niels deltager.*

*Generalforsamling d. 12. marts 2020. Jette F deltager*

ii. Svar fra Provsti. *Vi har modtaget accept af overførsel af overskydende likviditet fra 2019 til 2020.*

*Bodil og Barbara har "styr" på kirkenet.*

*Ministeriel skrivelse om ny valgform til menighedsrådsvalg i 2020 bl.a. krav om valgmøder d. 12. maj & d. 15. sept. 2020*

*Vi har et håb om, at kandidatforslag er på plads til mødet d. 15. sept. 2020. Ivan og Ellen modtager ikke genvalg.*

*Højslev-Dommerby menighedsråd ønsker ikke strukturændringer.*

3. Økonomi

a. Diverse. *Intet*

#### 4. Nyt fra præsterne –

a. Menighedsmøde – *hvornår? d. 20. maj 2020, Opstillingsmøde og menighedsmøde*

b. Sogneindsamling. *Konfirmandenerne samler ind som tradition besluttet af menighedsråd år tilbage.*

*Ivan, Eva, Jette F, Åse, Hanne og 5 konfirmandforældre deltager i indsamling.*

*Vi laver lidt forplejning til at tage med. Evt. efterfølgende pizza, hvis der er interesse.*

*Alt efter behov indsættes personalevikar d. 16. maj 2020, hvor der er planlagt studietur.*

*Konfirmanderne er ikke længere urolige under konfirmationsforberedelserne, dog har vi alle et ønske om at oparbejde en mere gensidig og åben dialog.*

#### 4. Nyt fra kontaktperson –

a. Medarbejdermøde. *d. 26. febr. 2020. Niels sender invitation ud.*

b. Diverse

#### 6. Hvad har vi gang i, og hva skal vi have gang i?

a. Arrangementer

i. Bevilling fra initiativpuljen. *Opgaven skal genoptages.*

ii. Flyndersø koret. *Åse tager kontakt for aftale.*

iii. *Herunder også fællesarrangementer med Lundø.*

*Rasmus Skov Boring kommer til Højslev Kirke.*

*Grill i præstens have onsdag d. 3. juni 2020*

*Åse tager kontakt med Helle, Nr. Søby for arrangement af forårskoncert i Dommerby.*

*Høstgudstjeneste hos Ivan i sept.*

*Forslag til foredrag i Højslev Kirke i efteråret søges. Ex. Tue Lindhardt, Anders Agger.*

*Kombineret foredrag med by-arkivar og Bjarke i Dommerby.*

*Studie/ældretur.*

b. Automatisk ringning. *For afsluttende beslutning bliver Hanne, Ivan og Niels udvalget,*

*som forhører sig, om tilbud fra nov. 2017 fortsat er aktuel - herunder*

*også kontrol af tilbudslisten. Klokkkonsulent kontaktes igen.*

*Klokkestabel som skal skiftes henhører under separat økonomi.*

*Økonomi i stiftet skal drøftes med Lundø Menighedsråd.*

c. Kirkegårdene – møde d. 25/2

d. Har vi styr på opfølgning fra synene? *Niels taler med graverne om inventarlistes fra kirker & graverhuse. Incl. Billedokumentation af særligt kirkeinventar*

c. Sognegården – opstart d. 14/4?? *Else tager nødvendige kontakter for at opstart reovering bliver igangsat som planlagt.*

d. Regler for brug af vores huse. *Skal på næste fællesrådsmøde.*

e. Præstegården og haven. *Bryggers står til at skulle reoveres. Bjarke laver forslag, hvorfra tilbudslister kan udfærdiges.*

*På lidt længere sigt skal asfalt fornyes eller erstattes med grus.*

*Niels spørger Allan og Thorsten, om de i samråd med Bjarke kan bygge en indhegning om spande til affaldssortering.*

f. Diverse

7. Nyt fra medarbejderrepræsentant. *Intet*

*BR*  
*Jakke P. P.*  
*Niels Kiibom*  
*Østergaard*  
*Asse Jepsen*  
*Ellen Lidegaard*  
*Else Andersen*